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Abstract (en)

The structure has a membrane (10) which is sealed onto a fixed supporting shell (12) so the sound is directed onto the external surface of the
membrane. Plates are positioned within the shell a short, modifiable distance from the membrane. Alternatively, there may be a closed chamber
with a passage or a channel between two adjustable plates linking it to an inner chamber. The membrane may carry rods which enter fixed tubes
closed at the lower end where they are attached to the shell. The internal volume between the membrane and the base (18) may be adjusted by an
inflatable air-filled balloon or bellows (26) connected to the exterior by a hole (28). Electrical conductors or circuit boards are printed or positioned on

the membrane.

Abstract (fr)

Structure d'absorption de bruit, comprenant un cadre (12) sur lequel est tendue une membrane étanche (10) dont la face extérieure regoit des ondes
acoustiques, un gaz tel que de l'air remplissant le volume délimité par le cadre (12) et la membrane (10), et des moyens de dissipation d'énergie
logés dans ce volume, qui sont du type a laminage de gaz, du type électrostatique ou du type électromagnétique, et qui sont réglables ou pilotables
pour modifier I'impédance acoustique de la structure en fonction des caractéristiques du bruit a absorber. L'invention est notamment applicable dans

l'industrie aéronautique. <IMAGE>
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